
Protokoll - SEPTEMBER 2023

1. Inledningstext och steg 1-meditation/bön läses
2. De 12 traditionerna läses
3. **Ordförande:** J
4. **Sekreterare:** F
5. **Justerare:** D
6. [Föregående protokoll](#) läses upp
7. Bordlagda frågor läses upp, finns i [föregående protokoll](#).
8. Övriga frågor? Läggs till listan av frågor under punkt 12

Skicka runt pärmen eller ställa en fråga om vem som vill hålla i mötet? Frågan ägs av P-O

9. Rapporter

Gruppservice-representant (GSR)

J Sverigegruppen har hört av sig och lagt ut på ACA Sveriges hemsida att de söker en kassör med erfarenhet av redovisning. Detta meddelande går ut I övrigt inget att rapportera

Kassör

J rapporterar att det finns 3577 kr i kassan.

Litteratur

L rapporterar att det finns 95 kr i kassan.

Hemsida

D inget att rapportera.

Sekreterare

F tekniska problem är lösta.

Kopiering

D har inte tillgång till laminator längre. P-O har tillgång till laminator och kopiator på sitt jobb. D föreslår att lämna över servicepost till P-O.

10. Finns det några lediga serviceposter?

Lediga serviceposter är kassör, vice kassör. Önskemål finns att lämna över kopieringsansvar från D till P-O pga tekniskt smidigare.

P-O nominerar sig till kopieringsansvarig.

Gruppsamvetesdiskussion.

Beslut: Gruppsamvetet beslutar att välja P-O till kopieringsansvarig.

S har nominerat sig till kassör.

Gruppsamvetesdiskussion om S är lämplig som kassör.

Beslut: Gruppsamvetet beslutar att välja S som kassör.

11. Inköp

Vattenkokaren funkar inte.

F mailar Pärlan om detta.

Te behöver köpas in. K fixar detta.

12. Uppföljning av bordlagda och nya frågor

- Förtydliga processen när vi delar gruppen i två rum. Frågan ägs av K
- Diskutera mötenas textläsning. Frågan ägs av R
- Formuleringen att dela till hela gruppen. Frågan ägs av R
- Ändra tid för praktiskt och gruppsamvete möte, Frågan ägs av R
- Skicka pengar till WSO enligt nya riktlinjer? Frågan ägs av K
- Hur ska beslutet (möte 5/8 2023) att följa mötesmanualen på ordinarie möten ordagrant genomföras rent praktiskt? Frågan ägs av F

Gruppsamvetet beslutar att följa upp de två sista frågorna i listan samt dagens övriga fråga.

Skicka pengar till WSO enligt nya riktlinjer? Frågan ägs av K

Nya riktlinjer om att skicka 50% av överskott till WSO och 50% till ACA Sverige. Varje grupp beslutar individuellt hur de vill göra. Frågan är om ACA Pärlan ska fortsätta skicka enbart till ACA Sverige eller 50% av överskottet till WSO?

Gruppsamvetesdiskussion.

Beslut: Gruppsamvetet beslutar att fortsätta göra som tidigare och enbart skicka överskottet till ACA Sverige.

Hur ska beslutet (möte 5/8 2023) att följa mötesmanualen på ordinarie möten ordagrant genomföras rent praktiskt? Frågan ägs av F

Gruppsamvetesdiskussion.

Beslut: Gruppsamvetet beslutar att överlåta till L och F att skriva ihop en mjuk formulering om att följa mötesordningen ordagrant och uppdaterar mötesmanualen.

Övrig fråga

Skicka runt pärmen eller ställa en fråga om vem som vill hålla i mötet? Frågan ägs av P-O

Gruppsamvetesfråga inför varje möte? Ska vi skicka pärmen eller vill någon hålla i mötet?

Gruppsamvetet anser att det är bra att etablera en rutin att ställa frågan om pärmen ska skickas eller om någon vill hålla i mötet. De att närvarande på detta praktiska möte initierar att etablera denna rutin som praxis.

Bordlagda frågor från detta möte

- Förtydliga processen när vi delar gruppen i två rum. Frågan ägs av K
- Diskutera mötenas textläsning. Frågan ägs av R
- Formuleringen att dela till hela gruppen. Frågan ägs av R
- Ändra tid för praktiskt och gruppsamvete möte, Frågan ägs av R

Protokollet justerat av: D

Datum: 2023-09-02